

Referat fra bestyrelsesmøde i DDS Hørning

Mandag d. 18. marts 2024 kl. 19.30 - 21.30 på Rådhusloftet.

Mad fra kl. 18.30 - 19.30

Afbud: Ingen afbud.

1. Valg af referent
 - Mathias er valgt
2. Godkendelse af dagsorden
 - Der tilføjes et punkt til dagsorden. Punkt 4a: Opfølgning på generalforsamling samt gennemgang af referat.
 - Godkendt
3. Velkommen til nye bestyrelsesmedlemmer
 - Nuværende og afgangende bestyrelsesmedlemmer præsenterede sig for de nye bestyrelsesmedlemmer.
 - Thomas sørger for, at alle nye bestyrelsesmedlemmer får adgang til bestyrelsens Dropbox og at de kommer på maillisten.
 - Gruppeledermødet overdrages til Niels.
 - Hyttenølger, med skema og blanketter hertil, samt blanketter til ledererklæringer overdrages til Niels.
4. Gennemgang og mulige opfølgninger fra sidste referat
 - Der er ingen opfølgninger fra sidste referat.
 - *Traileransvarlig udpeges bolden ligger hos Niels.*
- 4a. Opfølgning på generalforsamling samt gennemgang af referat.
 - Generalforsamlingen var et superfint arrangement med mange deltagende og god mad. Det fungerede rigtigt godt med afholdelse i hytten, hvilket gerne må gentage sig.
 - I forhold til aktiviteterne udenfor, må det gerne være troppen og klanen der sammen planlægger og arrangerer, så klanen ikke står for meget alene med det.

Gennemgang af referat:

- Navnet Flora rettes til Poul-Erik.
5. Overlevering af opgaver fra afgangende bestyrelsesmedlemmer.
 - Thomas står fortsat for hjemmesiden.
 - Ansøgninger omkring båltag lægges ind så de er klar til brug.
 6. Opdatering af gruppens retningslinjer.
 - **Grene i DDS Hørning:** Familiespejd rettes til 3 år til og med 0. klasse.
 - **Konti hos handlende:** Aftalen med Terapihobby fjernes.
 - **Kontingenter:** Specialspejd indskrives i retningslinjerne ved kontingent under samme række som familiespejd. Specialspejd skal også lægges på hjemmesiden.
 - **Gaver i anledning af diverse begivenheder:** 18-års fødselsdag tilføjes som mærkedag.
 - Den medlemsansvarlige indskrives som ansvarlig for at holde øje med mærkedag i stedet for kassereren.
 - **Falck-abonnement:** Formanden skrives på som kontaktperson.
 - **Udbetaling af udlæg:** Opfordringen til at sende bilag i pdf-format fjernes, til gengæld opfordres der nu til, at bruge udlægsfunktionen på medlemservice.
 - **Udlån af materiel:** Det tages op på næste ledermøde hvem der skal stå som ansvarlig.

- Punkt til ledermøde: Aldersdeling i grenene. Er 3 år for lille til familiespejder? Hvordan skal en eventuel ændring i aldersfordelingen se ud? Niels foreslår en indslusning fra familiespejd til mikro. Bestyrelsen må meget gerne deltage.
7. Status på ansøgning om nyt båltag.
- Thomas vil indhente flere løse tilbud på båltag.
 - Der foreslås at ansøge sammen med Bakkeskolen, da de også bruger bålhytten.
 - Emil og Mia ser på hvor stor en del af arbejdet vi selv kan udføre.
8. Nyt fra jubilæumsudvalg.
- Udvalget består af, Lone, Line, Mia, Pernille og Mette.
 - Datoen for jubilæet fastsættes til den 14. september.
 - Udvalget mødes d. 10. april.

Hvad skal de overordnet rammer for arrangementet være?

- Det foreslås, at man kunne lave noget lav-selv mad, hvor vi stiller bål op til brug, ligesom til oprykning. Eventuelt sammen med helstegt pattegris.
 - Jubilæet kunne også fusioneres med oprykning, så man f.eks. holdte oprykning om formiddagen og jubilæum om eftermiddagen.
 - Efter arrangementet kunne man også afholde en lukket fest for ledere m.fl.
 - Thomas foreslår, at alle med tilknytning til gruppen inviteres via medlemservice med en tilmelding.
 - Det kunne være fedt med et større pioneringsprojekt på tværs af grenene som vi kunne vise frem, måske en stor lejrplads el.lign.
 - Et større pioneringsprojekt vil kræve indkøbe af nye rafter, Rasmus ser på ansøgning/indkøb.
9. Nyt fra kassereren v. Emil
- Emil har modtaget en kvittering fra Google Play, som muligvis er tilknyttet Google Drev. Emil undersøger om det er en udgift vi har haft tidligere og hvis ikke kontakter han banken.
10. Nyt fra de unge v. Mathias
- Intet nyt at berette.
11. Nyt fra lederne v. Niels

Lederrokade:

- Der ønskes en ekstra leder til mikro.
- Niels stopper som grenleder hos juniorerne efter sommerferien og kommer til, at hjælpe til i alle grene i stedet.

Punkter til ledermøde:

- I forhold til rekruttering af ledere foreslås der en forældredag i grenene hvor forældrene er med til et spejdermøde.
 - Mia og Niels ser på om der skal afholdes en runde forældre kaffe.
 - Kunne man kigge på, at få lederassistenter fra junior ned til familiespejd?
12. Næste møde og punkter til dagsordenen
- Næste møde bliver den 6. maj i spejderhytten kl. 19:30.
 - Båltag
 - Nyt fra jubilæumsudvalg.
13. Evt.
- Gruppens kanoer skal gennemtjekkes snarest muligt.

- Troppen mangler en voksen til at hjælpe med uddeling af påskeæg på torvet på mandag. Niels spørger ud i ledergruppen om der er en der kan hjælpe.
- Emil har hørt flere foreninger i byen har en sponsoraftale med OK. Emil undersøger nærmere hvordan aftalerne hos OK ser ud og om det er en noget der kan give mening for os.
- Det foreslås, at der i forbindelse med gruppens jubilæum gives en gave til lederne f.eks. i form af en jakke fra Spejdersport.